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MoviMents electorals

Queda un any. La Setmana Santa del 2011 
serà de passió electoral. Les urnes tor-
naran a estar a punt. Un any és molt. Ho 
deia en el darrer bloc: temps infinit en 
política. Haurem passat les autonòmiques 
i ja sabrem si els brots verds de l’economia 
espanyola han generat confiança, inversió 
i llocs de treball. Les municipals i les auto-
nòmiques –a la resta de l’Estat– seran el 
termòmetre de les ansietats ciutadanes. 
Sabrem si hi ha desafecció, si han ganes 
de canvi i si les opcions més extremes han 
fet forat. Les municipals són les eleccions 
menys polititzades. Allò tan dit i repetit 
que es vota a les persones i no als par-
tits. En bona part és així. Per això és tan 
important saber els nom i cognoms de 
qui encapçalaran les llistes. I a un any vis-
ta els partits comencen a fer moviments. 
S’agiten les coses. Qui primer ha mogut 
fitxa i en un municipi clau a la comar-
ca és ERC a Granollers. Isabel Alcalde ha 
anunciat que no continuarà i en Pep Mur 
pot substituir-la. Primer moviment i pri-
mer canvi. Però alguns partits –CiU–  no 
tenen pressa. Convençuts que tornaran al 
govern de la Generalitat esperen ocupar 
de nou els centenars de càrrecs de confi-
ança d’un govern en solitari. Encara que 
el sabor de victòria els pot fer descuidar 
la maquinària electoral municipal. Per 
altres –el tripartit–, tot el contrari. Cente-
nars de càrrecs de confiança necessitaran 
tornar a la política local. En alguns casos 
poden reforçar les candidatures. Sobre-
tot en grans ciutats. No seria descabellat 
pensar en algun conseller o consellera de 
cap de cartell. Moviments tàctics i d’estra-
tègia política. Moure peça ara o esperar. 
Qui jugarà amb avantatge és qui repetirà 
des del govern. Res més segur que la con-
tinuïtat si la gestió ha estat correcta. Per 
tant, no és dolent que amb tot el sidral de 
perdedors i guanyadors que hi pot haver a 
les autonòmiques –sense descartar sorpre-
ses en el darrer minut– hi hagi una visió a 
llarg termini. Queda un any per la Setma-
na Santa del 2011. Molt de temps: en polí-
tica infinit.  

De nou l’urbanisMe

Donem voltes a un debat que és bo i salu-
dable. Opinar sobre nous espais urbans 
diu molt de la importància que té en una 
societat que fa vida al carrer. Estem molt 
a fora i l’escenari que trepitgem ens ha de 
ser còmode. A Granollers el debat sovin-
teja perquè la ciutat canvia i ofereix una 
nova perspectiva. Reitero que els espais 
nous necessiten de la quotidianitat. S’han 
de fer servir. Ens hi hem d’acostumar. De 
mica en mica agafen forma. És el cas de 
la plaça de l’Església. Un àmbit de relació 
pública que ens era estrany. Ara no tant. 
Ens hi hem habituat. Adaptat. Probable-
ment passarà el mateix  amb la nova avin-
guda. No passa res perquè uns hi vulguin 
pintar els fanals. No és fugir d’estudi 
demanar temps. Cal que les obres estiguin 
acabades del tot i que les pedres s’huma-
nitzin. De la remodelació del centre de 
Granollers en tornarem a parlar. No passa 
res perquè hi donem voltes i en fem debat. 
En si mateix és bo i saludable.
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Acaba el setè curs d’acollida per a 
immigrants a Sant Celoni
Sant Celoni

Una vintena d’immigrants procedents del Senegal, 
Gàmbia i Guinea Conackry van acabar aquest dilluns el 
setè curs d’acollida que organitza l’Ajuntament de Sant 
Celoni per facilitar-los informació bàsica sobre el marc 
social, polític i cultural de Catalunya. El curs dura deu 

hores i es fa en la llengua d’origen dels immigrants, 
és a dir en wòlof, fula i soninke per als subsaharians, 
en àrab i amazic per als magrebins i en castellà per als 
llatinoamericans. Els participants han rebut informació 
sobre els serveis, l’habitatge, els esports, la cultural 
o la convivència. Aquest dilluns es va fer la sessió de 
cloenda i tots els participants van rebre un diploma de 
mans de l’alcalde, Francesc Deulofeu, o la regidora de 
Comunitat, Laura Costa.

Demanen explicacions a l’Ajuntament de Sant Fost sobre el destí dels seus diners

Propietaris de la Conreria denuncien 
que l’Ajuntament els va cobrar el doble 
del cost de les obres d’urbanització
Sant Fost de C.

J.V.

L’Associació de Veïns i Propietaris 
de la Conreria, a Sant Fost, recla-
maran que l’Ajuntament els retorni  
part dels diners que van pagar per 
les obres d’arranjament de la urba-
nització que es van fer entre els 
anys 2005 i 2008 perquè asseguren 
que se’ls va cobrar el doble del preu 
pel qual es van adjudicar les obres. 
L’entitat exigeix explicacions sobre 
el destí que han tingut els seus 
diners, o bé que se’ls els retornin.

Segons la reclamació formal que 
va enviar a l’Ajuntament l’advocat 
de l’associació, la Junta de Govern 
Local va adjudicar les obres d’ur-
banització dels sectors V i VI de 
la Conreria a l’empresa Construc-
ciones y rebajes Àrids, SA, el 28 
de juny de l’any 2005 per un valor 
d’1.330.000 euros, mentre que dos 
decrets d’alcaldia del 30 de març 
del 2005 i el 3 de novembre del 
2005 van acordar repercutir el cost 
total de les obres als propietaris per 
un total de 2.642.247 euros. “Cal 
que aquest ajuntament aclareixi 
el destí d’aquestes quantitats i, si 
escau, procedeixi a la seva imme-
diata devolució”, diu l’escrit de 
l’associació dirigit a l’Ajuntament. 
L’escrit té data del 10 de febrer de 
l’any passat, però el president de 
l’entitat, Agustí Gil, assegura que 
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D’esquerra a dreta, Ada Mateos, Agustí Gil, Olga Restoy (vocal de l’associació) i Amalio Guirado

“fins ara hem rebut la callada per 
resposta”. Gil anuncia mobilitzaci-
ons si no hi ha resposta. 

Els veïns reiteren que les obres 
tenen múltiples defectes d’execu-
ció i reclamen a l’Ajuntament que 
abans de fer-ne la recepció formal 
exigeixi a la constructora que els 
repari. Diuen, entre altres coses, 
que han mesurat el gruix del pavi-
ment de formigó en cinc punts i 
que han trobat que va dels 8 als 15 
centímetres quan el projecte diu 
que n’ha de fer 22. Segons Gil, les 
obres del sector VII que fa l’empre-
sa Leiro “no sembla que tinguin, a 
priori, tants defectes”.

Les obres d’urbanització, les van 
pagar íntegrament els prop de 250 
propietaris. Es van pavimentar els 
carrers i es van fer les xarxes de 
clavegueram i aigua. També es va 
fer una nova xarxa d’enllumenat 
que, en aquest cas, va pagar l’Ajun-
tament. 

En la roda de premsa en què es 
van presentar les reclamacions, 
aquest dilluns, hi havia la regi-
dora del PSC Ada Mateos, que va 
advertir que només hi assistia per 
escoltar de primera mà les queixes 
de l’entitat. També hi havia Amalio 
Guirado, de la Federació d’Associa-
cions de Veïns de Sant Fost.


